
 

 

Protokół Nr VIII/2019 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 maja 2019r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
00 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach VIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny -  radny Ireneusz Jung 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 10 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył VIII Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 21 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 3 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad, 

ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś  

z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili więcej zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 



5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 44; 

8.2. uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla bezdomnych oraz ośrodkach wsparcia będącymi 

schroniskami dla osób bezdomnych – druk nr 45; 

8.3. uchwała w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 46; 

8.4. uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz szczegółowych  warunków jego funkcjonowania – druk 

nr 47; 

8.5. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2019 – druk nr 

48. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia VII Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 23 kwietnia 2019 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z VII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 



Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Dorota Sobczak. 

Protokół Komisji Nr 5/2019 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Jolanta Augustyniak. 

Protokół Komisji Nr 5/2019 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Bogusław Pawłowicz. 

Protokół Komisji Nr 5/2019 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 5/2019 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym, dwie 

interpelacje i jedno zapytanie złożył radny Józef Janicki: 

 

1) W imieniu własnym, jaki i lokalnych kierowców, mieszkańców zwracam się z prośbą 

do Pana Wójta i Rady Gminy Wierzchowo o wsparcie tej interpelacji, skierowanej do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim w sprawie wyrównania pobocza 

drogi powiatowej nr 2007Z w Świerczynie od Plebanii do końca wsi w kierunku 

miejscowości Wielboki. Na odcinku 200 m jest wysoko skarpa z dużymi wyrwami, co 

utrudnia pojazdom  mijanie i wymijanie. Powierzchnia asfaltowa tej drogi jest bardzo 

wąska i zniszczona. 

 

2) W imieniu własnym i mieszkańców Świerczyny zgłaszam potrzebę wyrównania placu 

przy skrzynkach pocztowych i tablicy informacyjnej Sołectwa Świerczyna. Plac ten 

ma duży ubytek gruntu w stosunku do drogi. Po opadach deszczu jest duża kałuża i 

dostęp do skrzynek pocztowych jest utrudniony. Proponuję wysypanie jednej 

przyczepy tłucznia wraz z wyrównaniem. 

 

3) Panie Wójcie, w jakim czasie przewiduje Pan zamontowanie dodatkowej lampy 

oświetleniowej na istniejącym słupie przy utwardzonym placu przy Zespole Szkół w 

Świerczynie. W/w sprawa została zainicjowana w miesiącu grudniu 2018 roku. 

 

Na sesji, radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

 

 



Ad. 7 

 

Sołtys sołectwa Wielboki Zofia Wandachowicz zapytała Wójta, kto jest odpowiedzialny za 

koszenie trawy przy sali wiejskiej w Wielbokach. 

Na powyższe zapytanie Wójt odpowiedział, że Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Turystyki 

w Wierzchowie, sprawę należy zgłosić do Dyrektora GOKSiT. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 7 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 12
40

 – 12
55 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu – druk nr . 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/43/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 8 do 

nin. protokołu, 

 

2) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla bezdomnych oraz ośrodkach wsparcia będącymi schroniskami dla osób 

bezdomnych – druk nr 45. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/44/2019 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla bezdomnych oraz ośrodkach wsparcia 

będącymi schroniskami dla osób bezdomnych – która stanowi załącznik nr 9 do 

nin. protokołu, 

 

3) w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 46. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/45/2019 w sprawie poboru niektórych podatków i opłat w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – 

która stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Radny Ryszard Borowicz i radny Mariusz Doroszuk, pełniący jednocześnie funkcję 

sołtysa, wyłączyli się od głosowania. 

 



4) w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego d/s przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania – druk nr 47. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/46/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego d/s 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu, 

 

5) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2019 – druk nr 48. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/47/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

rok 2019 – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 8 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

W sprawie zgłoszonych w okresie międzysesyjnym interpelacji Wójt Jan Szewczyk 

poinformował, że zostały one skierowane do realizacji do osób i instytucji, odpowiedzialnych 

za ich realizację. W sprawie zamontowania lampy ulicznej przy utwardzonym placu przy 

Zespole Szkół w Świerczynie Wójt powtórzył informację, którą przedstawił na sesji Rady 

Gminy w dniu 28 marca br. odpowiadając na pytanie w tej sprawie dla sołtysa sołectwa 

Świerczyna, że lampa zostanie zamontowana, ale po przeprowadzeniu wszelkich 

wymaganych prawem procedur (uzgodnień i pozwoleń), przede wszystkim związanych z 

energetyką. Zamontowanie lampy przewiduje się w lipcu br. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 9 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 10. 

 

Ad. 10 
 

Wobec braku komunikatów i dyskusji Przewodniczący Rady zamknął pkt 10 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 13
00

 zamknął obrady VIII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 



Podpis protokolanta 

…………………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


